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SKRAJŠANI ZAPISNIK
23.seje zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljubljana-
Šiška, ki je bila v četrtek, dne 22.marca 1984 ob 15.30, v sejni
dvorani skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih bri-
gad 1.

Predsednik zbora je pred pričetkom seje predlagal spremembo
dnevnega reda, in sicer:

da se 5. točka — »Delegatska vprašanja in pobude« obravnava
na skupnem zasedanju vseh treh zborov, skupaj z »Oceno delo-
vanja delegatskega sistema skupščine ter njenih organov in delov-
nih teles« in predlagal, da se točke »volitve« opravijo takoj po po-
ročilu verifikacijske komisije. Prav tako je opozoril delegate na
poslana gradiva in na dodatna gradiva, ki so bila dana delegatom
na mizo.

Predlagan in sprejet je bil naslednji

dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblaslil in ugotovitev

sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti
2. Volitve predsednika zbora krajevnih skupnosti
3. Volitve namestnika predsednika zbora krajevnih skupnosti
4. Potrditev zapisnika 22. seje zbora
5. Predlogi in vprašanja delegatov
6. Kadrovske zadeve
7. Poročilo o realizaciji proračuna občine Ljubljana-Šiška in

osnutek odloka o zaključnem računu proračuna občine Ljubljana-
Šiškaza leto 1983

8. Predlog odloka o pripravi in sprejemu družbenega plana ob-
čine Ljubljaha-Šiška za obdobje 1986—1990

9. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ob-
vezni pripravi dokumentov »Ljubljana 2000«

10. Predlog zakona o urejanju prostora
11. Predlog zakona o urejaju naselij in drugih posegov v prostor
12. Predlog zakona o stavbnih zemljiščih
13. Obravnava gradiva za sejo SML in določitev delegatov

K I.točki dnevnega reda:
Delegati so soglasno izvolili verifikacijsko komisijo v naslednji

sestavi:
— Aleksander Bartol — kot predsednik
— Alojz Zupančič — kot član
— Vida Ftorjančič — kot član

Predsednik komisije je poročal, da je na seji prisotnih 26 dele-
gatov. Med potekom seje je prišlo še 5 delegatov, tako, da je od
4.točke naprej bilo na seji 31 delegatov, oz. je bila 100% pri-
sotnost.

K 2. točki dnevnega reda:
V skladu z 260. členom poslovnika skupščine občine Ljubljana-

Šiška je zbor krajevnih skupnosti sklenil, da predsednika zbora
izvoli z javnim glasovanjem.

V uvodu je tov. Vida Florjančič, predstavnica oDčinske kon-
ference SZDL podala in obrazložila predlog za ponovno izvolitev
tov. Miloša Mikoliča za predsednika zbora krajevnih skupnosti
za naslednji dve leti.

Razprave o predlogu kandidata za predsednika zbora ni bilo.
Delegati so z enim (1) glasom proti izvolili za predsednika zbora
krajevnih skupnosti tov. Miloša Mikoliča, roj. 1940, strojnega teh-
nika, stanujočega v Ljubljani, Ruska 5.

K 3. točki dnevnega reda:
Tov. Vida Florjančič, predptavnica občinske konference SZDL

je podala tudi predlog za izvolitev namestnika predsednika zbora
krajevnih skupnosti, tov. Mikolič pa je pojasnil razloge za uveljavi-
tev funkcije.

Zbor je soglasno sklenil, da v skladu z 260. členom poslovnika
skupščine občine Ljubljana-Šiška izvoli namestnika predsednika
zbora krajevnih skupnosti z javnim glasovanjem.

Razprave o predlogu namestnika predsednika zbora ni bilo.
Zbor krajevnih skupnostjjesoglasno izvolil za namestnika pred-

sednika zbora tov. Vlada Slambergerja, roj. 1922, stanujočega v
Ljubljani, Na jami 11, novinarja, pomočnika glavnega urednika,
zaposlenega v ČGP Delo, člana temeljne delegacije krajevne
skupnosti Na jami.

K 4. točki dnevnega reda:
Na zapisnik nismO prejeli pisnih pripomb. Ker ni bilo razprave,

so delegati zbora krajevnih skupnosti zapisnik 22. seje soglasno
potrdili.

K 5. točki dnevnega reda:
Pisna delegatska vprašanja so posredovale delegacije KS:
Stanežiče-Medno: vprašanje se nanaša na kanalizacijo v zazi-

dalnih otokih ŠS-115/3 v Stanežičah. To vprašanje je delegacija
že postavila, vendar z odgovorom, ki ga je pripravil komite za
urejanje prostora ni zadovoljna, in bo na komunalni skupnosti
vztrajala na ureditvi.

Medvode: opozarjajo, da niso prejeli odgovora na vprašanje
o rekonstrukciji magistralne ceste Medvode—Šentvid. Vprašanje
se posreduje komiteju za urejanje prostora.

Sentvid: vprašujejo, zakaj v občini Ljubljana-Šiška niso zagotov-
Ijena vrtičkarska zemljišča, ali imajo občinski upravni organi pre-
gled nad neobdelanimi rezervati za gradnjo in nad divjimi vrtičkar-
skimi zemljišči v občini Ljubljana-Šiška.

Pisni odgovor bo pripravil komite za družbeno planiranje in ga
objavil v Javni tribuni.

Koseze: predlagajo, da se v skladu z načeli smotrne izrabe vseh
razpoložljivih zemljišč proučijo možnosti začasne uporabe grad-
benih rezervatov za namene vrtičkarjev.

Ljubo Šercer: ponovno vprašanje glede toplifikacije v krajevni
skupnosti. Tov. Mikolič je delegatom pojasnil, da je bil odgovor že
podan s strani komunalne skupnosti. Fotokopija odgovora je bila
na seji izročena delegatu.

Vprašanje se ponovno posreduje stanovanjski skupnosti, da
poda odgovor.

Milan Majcen: delegacija postavlja delegatsko vprašanje in
predlaga v zvezi s prometno ureditvijo v parku Tivoli in prepovedjo
dovoza do kluba Valentino, ter za odpravo hrupa iz Stopoteke
v nočnem času.

Vprašanje se posreduje izvršnemu svetu občine Ljubljana-Šiška
in postaji milice Šiška.

Delegat KS Podutik je postavil ustno delegatsko vprašanje glede
vodovoda, izgradnje ceste in telefonskega priključka, ter opozoril,
da še niso ustrezno rešena.

Delne odgovore je podal tov. Poženel, predsednik komiteja za
urejanje prostora. Delegaciji se posreduje pisni odgovor.

Delegat krajevne skupnosti Vaše-Goričane je opozoril, da z
odgovorom, ki so ga prejeli na postavljeno vprašanje, v zvezi s
postavitvijo telefonskih govorilnic, niso zadovo/jni. (KS je v zvezi
s tem vprašanjem na SIS za PTT promet posredovala dopis.)

Po tej točki je predsednik prekinil sejo, ki se je nadaljevala po
skupni seji zborov skupščine občine Ljubljana-Siška in po skup-
nem zasedanju vseh zborov.

K 6.točki dnevnega reda:
Pisnih pripomb in razprave ni bilo.
Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel naslednje



sklepe:
1. Tov. Lado Artnik, rojen 14.10.1952, dipl. pravnik, član dele-

gacije DO Donit — DSSS za delegiranje delegatov v skupščine
DPS, stanujoč, Dalmatinova 5, Ljubljana, se imenuje kot delegat
skupščine občine Ljubljana-Šiška v organ samoupravne delavske
kontrole W O Medvode.

2. Tov. Kristina Jagodic, rojena 1941, članica delegacije KS
Vodice za delegiranje delegatov v skupščlne DPS, stanujoča Vo-
dice 33 b, se kot delegat skupščine občine Ljubljana-Šiška ime-
nuje v svet OŠ Franc Marn, Vodice.

3. Tov. Franc Kržišnik, rojen 28.7.1950, gradbeni tehnik, član
delegacije TZ Lilostroj, TOZD Ivet za delegiranje delegatov v
skupščine DPS, stanujoč v Ljubljani, Reboljeva 13, se imenuje
kot delegata skupščine občine Ljubljana-Šiška v DS Zavoda za
izgradnjo Ljubljane, TOZD Urbanizem.

4. Tov. Alojz Keber, rojen 15.5.1948, papirničar, član delegacije
Aero Ceije, TOZD Tovama celuloze in papirja Medvode za dele-
giranje delegatov v skupščino SIS za izobraževanje, stanujoč v
Medvodah, UI.K studencu 8, se kot delegat skupščine občine
Ljubljana-Siška imenuje v razširjeni svet W O Medvode.

5. Tov. Borut Eržen, rojen 24.7.1953, dipl.elektr. član delega-
cije Iskra — Center za elektrooptiko za delegiranje delegatov v
skupščine DPS, stanujoč v Ljubljani, Vrhovčeva 9, se imenuje
kot delegat skupščine občine Ljubljana-Šiška v svet TZ Litostroj,
TOZD srednja šola tehniških strok Litostroj.

6. Tov. Peter Popovič, rojen 9.12.1938, dipl.pravnik s pravo-
sodnim izpitom, stanujoč v Ljubljani, Reboljeva 7, se razreši funk-
cije sodnika sodišča zdnjženega dela v Ljubljani.

Tov. Mikolič je delegate seznanil s predlogi delegatov v skupino
za obravnavo pravosodnih poročil in komisije za pripravo spre-
memb in dopolnitev statuta občine Ljubljana-Šiška.

Soglasno so bili potrjeni naslednji delegati:
— za obravnavo pravosodnih poročil:
Vida Florjančič
Milan Kogoj
Engelbert Zorc

— za pripravo sprememb in dopolnitev statuta:
Alojz Hafner

K 7.točki dnevnega reda:
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti

Edvarda Kardelja, Preska, Komandanta Staneta II, III, Ljubo Ser-
cer.

KS Preska — k proračunu prihodkov, točka 6 postavka 723 —
delegacijo zanima, zakaj se je davek na OD iz kmetijske dejav-
nosti povečal glede na leto 1982 za 241,42 °/o ter zakaj se je davek
iz kmetijske dejavnosti v letu 1983 zmanjšal za 7,39%.

Pri razporeditvi prihodkov proračuna delegacija postavlja vpra-
šanje glede 22. postavke — prispevek k proračunu skupščine
mesta Ljubljana, ki ima indeks 200,09.

KS E. Kardelj pa pripominja, da kvadratni metri površine niso
najbolj objektivni parameler obdavčevanja stanovanj.

KS Komandanta Slaneta II — zanima jo, kdo je predlagal in
odobril, da se pišejo poročila s tako majhnimi črkami, kot je napi-
sano poročilo o realizaciji proračuna?

KS Komandanta Staneta III — postavlja vprašanje glede pozi-
cije 40, in sicer, zakaj se sredstva prenašajo v proračun občine
Ljubljana-Bežigrad?

KS Ljubo Šercer — poročilo sprejema z ugotovitvijo, da je dokaj
neenotno dodeljevanje sredstev posameznim KS.

Odgovore je na seji podal tov. Vavpotič, sekretar sekretariata
za finance in proračun.

Po razpravi, v kateri so sodelovali delegati KS Komandanta
Staneta II, Preska, tov. Vavpotič in tov. Mikolič, so delegati so-
glasno sprejeli naslednja

sklepa:
1. Sprejme se prekvalifikacija osnutka odloka o zaključnem

računu proračuna občine Ljubljana-Šiška za leto 1983 v predlog.
2. Zbor krajevnih skupnosti sprejema poročilo o realizaciji pro-

računa občine Ljubljana-Šiška in predlog odloka o zaključnem ra-
čunu proračuna občine Ljubljana-Šiška za leto 1983.

K 8. točki dnevnega reda:
Pisnih pripomb nismo prejeli. Ker ni bilo razprave je zbor so-

glasno sprejel naslednji

sklep:
Zbor krajenvih skupnosti sprejema predlog odloka o pripravi in

sprejemu družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje
1986—1990.

K 9.točki dnevnega reda:
Predlog je obravnavala normativno-pravna komisija, ki k vsebini

odloka nima pripomb, predlaga pa, da se dopolni preambula,
ki naj se glasi:

»Na podlagi 5O.člena zakona o sitemu družbenega planiranja
in družbenega plana SR Slovenije (Uradni list SRS, št. 1/80,
33/80 in 2/82)...«

Prav tako je potrebno določiti točen rok veljavnosti odloka.
Pisnih pripomb nismo prejeli. Ker ni bilo razprave, so delegati

soglasno sprejeli naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka o spremem-

bah in dopolnitvah odloka o obvezni pripravi dokumentov »Ljub-
Ijana 2000«, s pripombo normativno-pravne komisije.

K 10., 11. in 12.točki dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev je na seji podal tov. Dare Poženel, pred-

sednik komiteja za urejanje prostora.
Pisno pripombo je posredovala krajevna skupnost Šentvid, ki

pa le opozarja, da v KS ni bila organizirana širša javna razprava.
Na mizo so delegati prejeli amandmaje k zakonom, ki jih je pred-

lagal izvršni svet.
V razpravi, v kateri so sodelovali delegati KS Podutik, Vaše-

Goričane, tov. Poženel in tov. Mikolič, je bilo izraženo mnenje, da
o amandmajih delegati ne morejo sklepati, ker niso mogli o njih
razpravljati v delegacijah. Ugotavljajo pa, da je upoštevana razpra-
va na osnutke zakonov.

Soglasno je bil sprejet naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti pooblašča delegate za sejo ZO Skup-

ščine SR Slovenije, da glasujejo za sprejem predlogov zakonov
s tem, da uveljavljajo predlagane amandmaje po predhodnem
usklajevanju v skupinah delegatov za delegiranje delegatov v
skupščino SR Slovenije iz občin in rnesta Ljubljane.

K 13.točki dnevnega reda:
Delo skupščine mesta Ljubljane v obdobju 1982—1984:
Pisno pripombo je posredovala delegacija krajevne skupnosti

Edvarda Kardelja, ki daje vse priznanje skupščini mesta Ljubljane
in izvršnemu svetu, kot tudi UO za njihovo prizadevno delo.

Temeljna delegacija krajevne skupnosti Milan Majcen postavlja
vprašanje, kako bodo UO SML, predvsem njihove inšpekcijske
službe izvrševali svojo nadzomo funkcijo s prikazano nezadovolji-
vo kadrovsko zasedbo in OD zaposlenih inšpektorjev.

Delegacija daje pobudo, da se kot metoda dela oblikuje tudi
pri zboru krajevnih skupnosti stalna delegacija za delegiranje v
zbor občin SML

Osnutek odloka o poprečni gradbeni ceni stanovanj in poprečnih
stroških komunalnega urejanja:

Pisno pobudo je posredovala delegacija krajevne skupnosti Mi-
lan Majcen, ki predlaga, da naj se obstoječa zakonodaja spremeni
tako, da tovrstnih odlokov ne bo sprejemala skupščina, temveč IS.

Vprašanja in predlogi delegatov.
Delegacija krajevne skupnosti Pimiče želi odgovor, ali je upo-

števana njihova pripomba, ki so jo posredovali k osnutku odloka
o zimski službi na območju Ijubljanskih občin.

KS Edvarda Kardelja pa je postavila vprašanja, ki se nanašajo
na problematiko nove samoupravne organiziranosti komunalne
skupnosti.

Drugih pripomb nismo prejeli.
Ker ni bilo razprave, so delegati soglasno sprejeli naslednja

sklepa:
1. Pooblaščamo delegate, da glasujejo za sprejem predloženih

gradiv, s tem, da prenesejo navedene pripombe.
2. Delegati za sejo ZO SML so:
— tov. Vladimir Šlamberger — KS Na jami
— tov. Kristina Ožbolt — KS Bratov Babnik
— tov. Miha Malovrh — KS Edvard Kardelj
Seja zbora krajevih skupnosti je bila končana ob 19.30.

Tajnica zbora
krajevnih skupnosti
Tatjana Komac, I. r.

Predsednik zbora
krajevnih skupnosti

Miloš Mikolič, I. r.


